
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання позачергової двадцять другої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       01 червня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні позачергової двадцять другої сесії 
міської ради VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
         17  травня  2017  року  в  паліативному  відділенні  2  міської лікарні  
(хоспіс)  помер учасник АТО Руслан Кирніс- начальник радіостанції командира 
відділення, який у складі артилерійського полку брав участь в бойових діях на 
території Донецької області, під час яких отримав інвалідність другої групи. Це 
перша втрата реактивного артилерійського 107 полку. 
 

(Оголошено хвилину мовчання) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Просив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович,  Шляхова Ольга Олегівна), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва 
Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Піддубна Оксана Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, 
Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання позачергової 
двадцять другої сесії міської ради проводиться з використанням електронної 
системи голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 23 депутати в електронній системі та 2 
депутати в залі, всього – 25 депутатів. Необхідний кворум для проведення сесії 
є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

  
Оголосив позачергову ХХІІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
(Звучав Гімн України) 

 
Малецький В.О. - міський голова 
 

На пленарне засідання позачергової двадцять другої  сесії міської ради 
запрошені: депутати Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
в.о.керівника Кременчуцької місцевої прокуратури, члени виконавчого 
комітету, начальник Кременчуцького міського відділу поліції ГУ НП України в 
Полтавський області, начальник управління СБУ м.Кременчука в Полтавській 
області, начальник Управління патрульної поліції в м.Кременчуці, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу Української православної 
церкви Київського патріархату протоієрей отець Володимир, в.о.начальника 
Кременчуцької ОДПІ Головного управління ДФС у Полтавській області, 
керівники комунальних підприємств, керівники структурних підрозділів 
виконкому міської ради, акредитовані засоби масової інформації, громадські 
організації, громадськість міста. 
  

СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
1. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
2. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  



   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
4. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
5. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати! 
На   пленарному   засіданні   XXI   сесії   Кременчуцької   міської   ради  

VII скликання 11 травня 2017 року при включенні до проекту рішення № 41 
порядку  денного  «Про  зміну  цільового  призначення  земельних  ділянок  в 
м. Кременчуці» додаткового пункту 2 щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки та внесення змін до договору оренди землі Приватному 
акціонерному товариству «КРЮКІВБУДТЕХМОНТАЖ», питання не набрало 
необхідної кількості голосів на підтримку, тобто було відхилене (частина 2 
статті 71 Регламенту Кременчуцької міської ради VII скликання (зі змінами), 
(далі- Регламент). 

Підготовлений проект рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області «Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  
м. Кременчуці», яким затверджується проект землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у разі зміни цільового призначення земельної ділянки ПАТ 
«КРЮКІВБУДТЕХМОНТАЖ» із цільового призначення – (землі освіти) для 
експлуатації та обслуговування будівель дитячого комбінату № 71 на цільове 
призначення - (код КВЦПЗ В 02.03) для будівництва групи житлових будинків 
по вул. Нагірній, 6 в м. Кременчуці відповідає чинному законодавству та 
затвердженій містобудівній документації. Проект землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у разі зміни цільового призначення для 
будівництва групи житлових будинків по вул. Нагірній, 6 підлягає 
затвердженню в двотижневий термін з дня отримання проекту землеустрою 
згідно вимог п.6 ст.123 Земельного кодексу України. 



Частиною 2 статті 70 Регламенту передбачено, що рішення міської ради 
протягом 5-ти днів може бути зупинено міським головою і внесено на 
повторний розгляд ради.  

Відповідно до частини 8 статті 69 Регламенту, неприйнятий проект 
рішення може виноситися розробником повторно не більше одного разу на 
наступну сесію у разі, якщо не набрана необхідна кількість голосів для 
прийняття рішення в цілому, або проект рішення потребує доопрацювання. 

Враховуючи все вищевикладене та відповідно до частини 5 статті 31 
Регламенту міським головою може бути скликана позачергова сесія міської 
ради. Розпорядження про скликання позачергової сесії оприлюднюється не 
пізніше, як за один день до її відкриття із зазначенням питань, які 
пропонуються винести на розгляд позачергової сесії (розпорядження підписане 
30.05.2017 на засіданні Президії міської ради). 

Стосовно другого питання проекту порядку денного, то Кременчуцька 
міська ради на початку 2000 року виділила для молоді приміщення за адресою: 
вулиця Шевченка, 19\3. Договір про безоплатну оренду продовжувався 17 
років. Все відбувалось в рамках чинного законодавства. Департаментом захисту 
економіки було ініційовано відкриття кримінальне провадження за фактом 
надання міською радою у безоплатну оренду комунального приміщення 
неприбутковій молодіжній організації. В рамках цього провадження суддя 
Октябрьського районного суду м. Полтави, без залучення до розгляду справи 
представників міської влади Кременчука, виніс ухвалу про дозвіл на фактичне 
проведення обшуків та вилучення документів молодіжних організацій. 

За період роботи молодіжної організації, путівку в життя отримали багато 
молодих людей, в тому числі і ряд депутатів, які присутні в цьому залі від 
різних політичних сил. Тому депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
підготував звернення до Президента України, Міністра внутрішніх справ 
України, Генерального прокурора України, яке пропонується як друге питання 
сьогодні для розгляду. 

Враховуючи вищезазначене, в розпорядження про проведення 
позачергової XXII сесії міської ради 01 червня 2017 року були включені ці два 
питання. 
   

Згідно з розпорядженням від 17.05.2017 № 148-Р «Про скликання 
позачергової   XXII   сесії   Кременчуцької   міської   ради   Полтавської області  
VII скликання» та розпорядженням від 30.05.2017 № 155-Р «Про внесення змін 
до розпорядження міського голови від 17.05.2017 № 148-Р», виносяться 
питання: 
 
1. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
2. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента України, 
Міністра внутрішніх справ України, Генерального прокурора України. 



 
Доповідає: Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
 
 Запропонував прийняти проект порядку денного за основу. 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1  

 
Порядок денний та регламент роботи  

позачергової ХХІІ сесії Кременчуцької міської ради: 
 
1. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
2. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента України, 
Міністра внутрішніх справ України, Генерального прокурора України. 
 
Доповідає: Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
(5 хв.) 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 (порядок денний затверджено в цілому) 
 
1. СЛУХАЛИ:  Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

 



2. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  
Президента України, Міністра внутрішніх справ України, 
Генерального прокурора України. 
Доповідач: Бокован М.В. – депутат міської ради, голова  

      фракції «Поруч» 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив проект рішення на голосування  за основу. 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
 
 Привітав всіх присутніх з Міжнародним днем захисту дітей. Зазначив, що 
зазначене питання стає більш актуальнішим тим, що наприкінці червня буде 
відзначатись в Україні день молоді. Це питання стосується роботи з молоддю 
для того, щоб молодь в нашому місті почувала себе комфортно і не мала 
бажання виїжджати закордон. Зауважив на масовому виїзді молоді в Польщу на 
заробітки. Це через те, що сьогодні в нашій державі дійсно є така негативна 
атмосфера, яка не дає молоді впевненості в майбутньому: платна освіта, 
проблема для молоді знайти робоче місце. Хоча з іншого боку деякі промислові 
підприємства не можуть знайти фахівців на робітничі професії. І сьогодні такі 
молодіжні організації, які діють на території міста Кременчука і на території 
України, - це дуже важливий інструмент того, щоб молодь залучати до всіх 
процесів, що стосуються розвитку держави, місцевого самоврядування і всіх 
інших напрямків. Повідомив, що ці молодіжні організації – Молодіжний 
Парламент міста Кременчука та Кременчуцький міський комітет молодіжних 
організацій – планують два заходи лише на сьогоднішній день. Це організації, 
які працюють кожен день з великою кількістю молоді, учнівською молоддю, 
студентською молоддю, робітничою молоддю на громадських засадах. Це 
приміщення було надано 17 років тому, і лише зараз у правоохоронних органів 
виникають питання: чи це було законно чи ні, і це стосується лише однієї 
громадської організації (дуже велика кількість громадських організацій в місті, 
засобів масової інформації мають таку ж саму оренду за 1 грн.).Тоді у молоді 
виникає логічне питання: а чому саме ця організація, чому не інші, чому не 
перевіряють оренду приміщень, де зараз знаходяться гральні автомати чи ще 
якісь національні лотереї та інше зло, чому саме молодіжна організація – кому 
вона заважає? І тому у молоді це питання має дуже великий резонанс, молодь 



налаштована рішуче. Навіть хотіли прийти на сесію, щоб виступати. Але ми 
запевнили (міський голова спілкувався з молоддю), що депутатський корпус 
повністю молодь підтримує, ми вже мали розмову з більшістю голів фракцій, 
депутати обласної ради теж з молоддю спілкувалися і запевняли у своїй 
підтримці, депутати Верховної Ради теж запевняють у своїй підтримці. Але на 
сьогодні є необхідність звернутися до правоохоронних органів, до Прокуратури 
України, до Президента України. Але сьогодні ми бачимо таку ціленаправлену 
провокацію в сторону однієї організації міста Кременчука, яка має 17-річний 
досвід роботи, яка співпрацює з дуже великою кількістю міжнародних 
організацій, такими як ООН, NED.  

Звернувся до депутатів з проханням підтримати сьогодні це звернення. 
Зазначив, що це буде для нас із вами сигнал, що ми молодь підтримуємо і не 
дамо образити нікому. Для молоді створені всі умови, і вона рухається в 
правильному мирному напрямку, в руслі розвитку міста та в руслі розвитку 
молодіжного середовища в місті, а не в сторону якихось вуличних акцій 
протесту та якихось інших нездорових напрямків, які дуже часто бачимо на 
території нашої України. Наголосив, що це звернення стосується всього 
молодіжного середовища нашого міста, бо молодь – це наше майбутнє.  
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Зауважив, що те, що сказав депутат Бокован М.В., має певну основу. 
Наголосив, що вивчати правові підстави надання даного договору, вивчати їх, 
необхідно радячись з органом місцевого самоврядування, який це рішення 
прийняв. Висловив думку про те, що правоохоронці не бачать загального руху 
держави, який визначений Президентом України Петром Порошенком і 
Верховною Радою України. Наголосив на Указі Президента України від 26 
лютого 2016 року «Про сприяння розвитку громадянського суспільства в 
Україні» та біль ранному Законі України «Про сприяння соціальному 
становленню та розвитку молоді», деклараціях держави Україна, де говорилось 
про підтримку молоді та реалізацію цих проектів протягом дещо більше 17-ти 
років. Відзначив, що частина сьогодні опозиційних політиків, в т.ч. пан Леонід 
Марченко, Полюхович Сергій, всі інші теж були активними учасниками 
молодіжної політики того часу, представляючи абсолютно різні політичні сили 
і громадські рухи. Але це була організація – Комітет молодіжних організацій, - 
яка об’єднувала в місті,  надавала площадку для діалогу, спілкування, і яка 
продовжує цю функцію і зараз. Висловив припущення, що Департаменту 
захисту економіки немає чим зайнятись, пропонував відпрацьовувати 
приміщення, де працюють гральні заклади. Закликав правоохоронців 
працювати і створювати умови для самореалізації молоді. Рекомендував 
запросити керівника цього підрозділу в місті Кременчуці на сесію для надання  
інформації про роботу підрозділу. Зауважив про створення єдиної державної 
служби фінансових розслідувань. 
 
 



Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Висловив свою думку щодо роботи в Молодіжному Парламенті. 
Поділився спогадами про відвідання сесій міської ради під час роботи в цій 
громадській організації. Зауважив на великій кількості приміщень комунальної 
власності, що були передані в той час в приватну власність. Наголосив, що саме 
Молодіжний Парламент – це неприбуткова громадська організація. Поділився 
досвідом Польщі в галузі підтримки громадських організацій, зазначив про 
співпрацю Молодіжного Парламенту з міжнародними організаціями. Висловив 
сподівання, що ця громадська організація буде продовжувати свою роботу в 
цьому ж приміщенні. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної ПАРТІЇ «БЛОК 
(з місця)             ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Висловився про роботу правоохоронних органів, запропонував свою 
допомогу у виконанні деяких завдань. Зазначив на бездіяльності поліції з 
приводу домашнього насильства та розслідування справ кримінального 
провадження. Звернув увагу правоохоронців на стан пляжу та вибірковий 
підхід до виконання справ. Акцентував увагу громадськості та засобів масової 
інформації на політичний тиск на міську владу. Закликав депутатів підтримати 
це звернення, вживати активних заходів щодо притягнення уваги до роботи 
правоохоронних органів в Кременчуці і в Полтавській області, що розслідують 
ці економічні золочини.  
  
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції УКРОП 
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору щодо підтримки даного звернення та оцінки 
роботи правоохоронних органів. Запропонував в останньому реченні тексту 
звернення слова «…недопущення перешкоджання зі сторони правоохоронних 
органів…» змінити на слова «…об’єктивного та неупередженого розгляду 
питання у найкоротші терміни…» (передав письмово оформлену пропозицію до 
Президії). 
  
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
(з місця) 
 
 Подякув фракції УКРОП за підтримку. Повідомив про стурбованість та 
підтримку    в    цьому    питанні    колишнього    заступника    міського    голови  
Хоменка В.П. Висловив свою точку зору щодо слів «…перешкоджання…». 
Наполягав називати речі своїми іменами. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Кальченка О.В.: 



«Після слів «…вжити заходів щодо …» читати слова «…об’єктивно та 
неупереджено розглянути питання у найкоротший термін…». 
 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 13 

(пропозиція не приймається) 
   
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію щодо надання слова громадським 
активістам Красовському К.В.    (керівник      Кременчуцької    організації   ВО 
«Свобода») та Полюховичу С.В. (голова      правління     Кременчуцької ГО 
«Громадський контроль та допомога»). 

 
                  Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(слово для виступу надано) 
 
Красовський К.В. – громадський активіст, керівник Кременчуцької організації  

      ВО «Свобода» 
 

Зазначив, що молодіжні організації, комітети та парламенти на території 
усієї України створювались у кінці 90-х – на почату 2000-х років. Наголосив, 
що особи, які фігурують у вищезазначених організаціях, завжди перебувають 
при владі, при тому не має значення при якій саме владі. Вони завжди 
використовують адміністративні ресурси. 
 Зауважив, що молодіжні організації діють не за власні кошти та не за 
своєю ініціативою.  Підкреслив, що по всій Україні молодіжні організації 
фінансуються з місцевих бюджетів і м. Кременчук не є виключенням.  
 Зазначив, що частина депутатів Кременчуцької міської ради є вихідцями 
із Молодіжного Парламенту. Політичні партії та політична діяльність не 
фінансуються, натомість місцева влада висуває своїх політичних діячів,  
використовуючи місцевий бюджет та створюючи на цьому свої політичні 
фракції в майбутніх радах.   
 
Полюхович С.В. – громадський активіст, голова правління Кременчуцької  

    організації ГО «Громадський контроль» 
 
 Зауважив, що неодноразово приймав участь у реалізації проектів 
Молодіжного Парламенту та є частково вихідцем з цієї структури. 



 Підкреслив, що Молодіжний Парламент дав йому наснагу та певний 
потенціал для його розвитку в громадській діяльності та соціальній сфері. 
Висловив свою точку зору, зазначивши на політичній складовій цього питання. 
 Зазначив, що Молодіжний Парламент потрібен для міста.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про перебування під стінами будівлі виконавчого комітету 
групи поліцейського «Спецназу» з м.Харкова, які чекають закінчення сесії та 
охороняють громадський порядок в м.Кременчуці. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради   
                        (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату чергової сесії Кременчуцької міської ради, що 
відбудеться  13 червня  2017 року. 
 Оголосив про закриття позачергової ХХІІ сесії Кременчуцької міської 
ради VІІ скликання. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О.МАЛЕЦЬКИЙ 
 
ЧЛЕН СЕКРЕТАРІАТУ     В.Д.ГОЛОВКО 


